
Årsmötet förbundsstämma i Svenska Capoeiraförbundet 2023-03-25 
 
LISTA ÖVER NÄRVARANDE MEDLEMMAR 
Martin Blad, Rodolfo Goes, Peter Rosengren, Luiz Carlos Fernandes, Lina Ellinor Smith,  
Louise Larsson, Christina De Souza Pinto, Julia Dahlqvist, Edson Silva 
 
 
§ 1 ÅRSTÄMMAN ÖPPNADE 
Rodolfo Goes hälsade alla välkomna och deklarerade årsmötet öppnat.  
 
§ 2 UPPROP. FULLMAKTSGRANSKNING SAMT FASTÄLLANDE AV RÖSTLÄNGD 

Upprop, fullmaktsgranskning samt fastställande av röstlängd för förbundsstämman 
godkänns. 
 
§ 3 VAL AV ORDFÖRANDE OCH SEKRETARE VID ÅRSTÄMMA 
Årsmötet beslutade att välja Martin Blad som ordförande för mötet och Christina De Souza                 
Pinto som årsmötets sekreterare.  
 
§ 4 VAL AV JUSRINGSMAN TILLIKA RÖSTRÄKNARE 
Årsmötet beslutade att välja Luiz Carlos Fernandes och Rodolfo Goes som justerare tillika 
rösträknare. 
 
§ 5 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN 
Årsmötet godkände den förslagna dagordningen 
 
§ 6 FASTSTÄLLNADE AV VERKSAMHETSBERÄTTELSEN 
Martin Blad informerade om innehållet och höjdpunkterna. Årsmötet godkände 
verksamhetsberättelsen 
 
§ 7 STYRELSENS FÖRVALTNINGSBERÄTTELSE 
Peter Rosengren gick igenom balans och resultaträkning för år 2022. Årsmötet beslutar att 
godkänna förvaltningsberättelsen 
 
§ 8 REVISIONBERÄTTELSE 

Revisorernas berättelse har vi ännu inte fått till oss ifrån Budoförbundets utsedda revisor. 
Får vi revisionsberättelse tillbaka utan anmärkning kommer utsedda kassören skicka ut 
underlaget via mail till samtliga samt lägga upp dokumentet på hemsidan. Om detta kommer 
tillbaka med anmärkning utses ett nytt extra årsmöte för genomgång av berättelsen och dess 
anmärkningar.  
 
§ 9 ANSVARSFRIHET FÖR FÖRBUNDSSTYRELSEN 
Årsmötet röstade enhetligt Ja.  
 

§ 10 PROPOSTIONER 
Styrelsen föreslår att förbundets stadgar ändras avseende kapitel 3 § 1.2 – Tidpunkt för 
förbundsstämma. Anledningen är att SB&K kommer att ändra sina stadgar för att ha 
möjlighet att genomföra stämma senare än den 31 mars.  
Årsmötet röstade enhetligt Ja.  
 
§ 11 FASTSTÄLLNADE AV VERKSAMHETSPLANEN 
Verksamhetsplanen gås igenom och tillägg görs där Luiz informerar om SM veckan i 
Västerås. Capoeira förbundet med Luiz i spetsen har ansökt att få medverka i SM veckan år 
2024 i två separata former; tävling samt workshops under hela veckan. Ev. kommer det 
också anordnas uppvisningar. Ansökan som styrelsen har skickat besvaras senast v25 i år, 
därefter skickas mail ut till respektive förening för mer information samt bildning av 
arbetsgrupp.  



 
 
 
§ 12 BESLUT OM JUSTERING MEDLEMSAVGIFT 
Årsmötet fastställer att årsavgift per medlem till Förbundet kommer höjas inför år 2024 med 
10 kr/ medlem till 89 kr/ medlem. 
 
§ 13 STYRELSEARVODEN 
Årsmötet röstar enhetligt Nej till styrelsearvoden. 
 
§ 14 BUDGET INNEVARANDE VERKSAMHETSÅR 
Peter Rosengren gick igenom budget för innevarande verksamhetsår. 
Årsmötet beslutar att godkänna budgeten. 
 
§ 15 VAL AV STYRELSELEDAMÖTER 
Valberedningens förslag: 
Ordförande: Luiz Carlos Fernandes 
Vice-Ordförande: Rodolfo Goes 
Sekreterare: Lina Ellinor Smith 
Kassör: Peter Rosengren 

Ledamot: Martin Blad 
Ledamot: Steven Bernard Smith Jr 
Suppleant: Erik Nyberg 
Suppleant: Camilla Serpa Soares 
 
Årsmötet röstar Ja på samtliga förslag ovan.  
 
§ 16 VAL AV REVISORER 
Valberedningens förslag: 

Auktoriserad revisor utsedd av SBK 
Intern revisor: Justina Fernandes 
Årsmötet röstar Ja på samtliga förslag ovan.  
 
§ 17 ÅRSMÖTET AVSLUTAS 
Tidigare ordförande Rodolfo Goes tackar för sin tid som Ordförande samt även tackar Julia för all 
hjälp under uppbyggnaden av Capoeiraförbundet. Han ser även fram emot att ny energi kommer 
in och önskar Luiz lycka till på den nya posten som Ordförande i Capoeiraförbundet.  
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